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Top. Dankjewel. Dan haal ik ons PO uit de agenda’s.

Met vriendelijke groet,

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport | Directie Publieke Gezondheid]

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag |Postbus 20350 | 2500 EJ| Den Haag | [EEN IEEE HEE
minvws.nl | www.rijksoverheid.nl |

Van:BE3BE&BEY @minvws nt>

Datum: dinsdag 23 feb. 2021 5:35 PM

Aan: 5 J
A. @minvws.nl>

sn EE OE 3ELN) ERE minvws o>. EEE (BE (ER) ERED @minvws ni>
Onderwerp: RE: Uitvraag BO 25 februari en Verslag BO PG-CIb 16 mmm 2020

Dank, EXE
Ja, onder vaccinatie begrijpen we hier de huidige capaciteitsproblemen. Wat we vooral met het BO beogen is dat het

RIVM meer mensen gaat aannemen om hun capaciteit beter te managen.

Jouw nfo 1s voor mu voldoende.

Groeten,

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Van: EE BR) IEEE @minvws.nl>
Datum: dinsdag 23 feb. 2021 5:29 PM

Onderwerp: RE: Uitvraag BO 25

5

februari enVerslag BO PG-CIb 16 november 2020

+IEEE

Wordt er onder het agendapunt‘vaccinatie’ ook gesproken over het huidige capaciteitsprobleem bij het RIVM? Ik kan dat niet

checken bij EEE&in verband met BE vakantie. Zo ja, dan zou ik graag nog aandacht willen vragen voor het traject omtrent het

ontsluiten van NES ONE e naar Persoonlijke Gezondheidsomgevingen (PGO’s). Het capaciteitsprobleem bij het RIVM

heeft nu ook invloed op dit project, en is aan het eind van vorige week gesignaleerd aan BEY en ook doorgezet naar [EE We

zouden graag dit BO willen benutten om het volgende aan het RIVM CIb (en DVP) te willen vragen:

‘We hebben begrip voor het capaciteitsprobleem dat is ontstaan bij het RIVM door COVID-19. En tegelijkertijd willen we het

RIVM erop wijzen dat in september 2020 tijdens het bestuurlijke kick-off moment commitment is afgegeven voor dit traject.
Daarbij is in decemberjl. met de betrokkenen een fasering afgesproken, resp. om in fase 1 COVID-19 vaccinatiegegevens te

ontsluiten, en in fase 2 RVP-vaccinatiegegevens. Verder is op ambtenarenniveau afgesproken om in april fase 1 van het traject

afgerond te hebben. De fasering en planning zijn in aanloop naar onze Kamerbrief Verder met Vaccineren opnieuw besproken
met de betrokkenen, en op 28januari jl. gedeeld met de Tweede Kamer met daarbij een ruimere planning ('vaccinatiegegevens
zullen in de loop van 2021 ontsloten zijn naar PGO’s’).

Om de voorgenomen planning te kunnen realiseren, is de inzet van het RIVM in deze fase van het traject essentieel. We vragen
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concreet van het RIVM om binnen afzienbare tijd te komen tot een werkende koppeling met als basis de landelijke CIMS

applicatie - waarin de COVID-19 vaccinatiegegevens - staan die het mogelijk moet maken om aan de kant van de aanbieder

(RIVM) vaccinatiegegevens aan te bieden, en deze in productie beschikbaar te stellen. Op die manier kunnen we de vaart in het

PGO-traject houden.”

Mocht het nodig zijn, dan geef ik je graag morgenochtend nog een toelichting via Webex. Ik heb om 9.30 uur een afspraak
ingeschoten. Graag ook de toets bij jou of we dit BO kunnen benutten voor dit vraagstuk.

Excuus voor de verlate aanlevering. Alvast bedankt!

Groetjes, [FEES

Verzonden: donderdag 18 februari 2021 17:45

minvws.n|>

iv.

[EEE IEEEHEEvn. >
Onderwerp: Uitvraag BO 25 februari en Verslag BO PG-Clb 16 november 2020

Dag allen,

Donderdag 25 februari is dit jaar het eerste beleidsoverleg (BO) met het CIb. Bijgaand het verslag van de vorige keer. Ik wil

jullie vragen om mij uiterlijk dinsdag 12 uur je eventuele agendapunt mét annotatie Voor IREEECIN »+n te leveren.

Tot nu toe staat het volgende al op de agenda:

buiten verzoek

- Vaccinatie

-

Borgen activiteiten P19 na afloop van dat programma
- Pandemisch prepardeness

Groet, IEXECH


